
 
 

 

PIMEComerç lamenta que no s’hagi tingut en compte la 
proposta de moratòria sobre la instal·lació de portes 

automàtiques i denúncia la manca d’ajuts 

 

Àlex Goñi: “Després de tots els esforços que estem fent, esperem que el govern 
no actuï en contra del comerç aplicant immediatament el règim sancionador i 
faciliti ajuts per a la instal·lació de les portes”   

Barcelona, 30 de setembre de 2022. PIMEComerç ha lamentat avui que l’administració 
pública no hagi tingut en compte la moratòria de dos mesos que la sectorial que va 
demanar en relació amb la instal·lació de les portes automàtiques als comerços. La 
sectorial està d’acord amb el Reial Decret-Llei 14/2022, d’1 d’agost, de mesures 
d’estalvi, eficiència energètica però no en el termini d’obligatorietat a 30 de setembre, 
que considera “poc realista.” En aquest sentit, el president de PIMEComerç, Àlex Goñi, 
ha manifestat que “el comerç urbà s’ha sentit maltractat. Després de tots els 
esforços que estem fent, la pujada de costos energètics, la caiguda del consum i 
l’augment dels tipus d'interès esperem que el govern no actuï en contra del 
comerç aplicant immediatament el règim sancionador.” 
 
La sectorial va demanar la moratòria perquè la instal·lació de portes pot exigir processos 
complexos d’adaptació arquitectònica, i requereix una inversió més dificultosa per a les 
empreses de més petita dimensió en termes monetaris, de temps i dedicació. 
PIMEComerç demana que, tal com ha fet l’Ajuntament de Barcelona, destinant 2 milions 
d’euros a la instal·lació de portes automàtiques, “s’estengui a la resta del territori 
línies de subvenció que ajudin al comerç urbà a instal·lar les portes”, ha dit Goñi.  
 
 
 
 
 
 
 
 


